
Reservation. Byggnadsnämndens sammanträde 2019-11-21 

Ärende 12. Remiss “Samråd för ny Fördjupad översiktsplan för Trelleborgs stad” 

Klimatutmaningen är i allra högsta grad akut. Att i detta läge investera i ny väginfrastruktur 
som förutsätter förbränning av fossila bränslen är kontraproduktivt om ambitionen är att 
uppnå klimatmålen. Pengar som i dagsläget spenderas på ny väginfrastruktur borde istället 
investeras i hållbara transportmedel, såsom cykel, gång och kollektivtrafik.  

Vi i Miljöpartiet yrkade att ersätta det sista stycken i yttrandet till Trelleborgs kommun med 
följande: 

“För att möjliggöra stadsutveckling centralt i staden planerar Trelleborg för en ringväg och 
ny östlig infart till det nya hamnläget. Nyinvesteringar i väginfrastruktur gör det svårare att 
nå klimatmålen och bör därför i högsta möjliga grad undvikas.” 

Det finns fler anledningar att inte investera i denna nya ringväg utöver de som nämnts ovan. 
Ringvägen planeras också att byggas på jordbruksmark. FN:s klimatpanel IPCC pekar tydligt 
på att dagens åkermark måste skyddas från exploatering om vi ska kunna nå klimatmålen och 
ställa om till en hållbar livsmedelsproduktion. 

Vi reserverar oss till förmån för vårt eget yrkande. 

Axel Hallberg, 
ledamot i byggnadsnämnden (MP) 
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